
Reacties omgevingsdialoog 
 
Op dinsdagavond 29 maart 2022 is de inloopavond voor de herontwikkeling van de voormalige 
basisschool in Vorden geweest. De avond is goed verlopen er was een grote opkomst, ca. 40 
mensen, die met name bestonden uit omwonenden. Daarnaast waren er ook enkele jongeren 
aanwezig die op zoek zijn naar woonruimte. Bij de bijeenkomst was er ook een vertegenwoordiger van 
Vordens Belang aanwezig. 
 
We hebben alle directe buren van het plan kunnen spreken. Deze directe buren waren blij om te horen 
dat het geen grote ontwikkeling wordt en dat er met het uitgangspunt, appartementen in het huidige 
schoolgebouw, ontwikkeld wordt. Deze buren hebben onderling nog wel afgesproken om bij elkaar te 
komen samen met de vertegenwoordiger van Vordens Belang op korte termijn de situatie te 
bespreken en te reageren. 
 
In het algemeen kunnen we stellen dat er heel positief gereageerd wordt op het versterken van het 
groen op de hoek Decanijeweg en het Jebbink en op de doelgroepen senioren en/of starters. 
Ook zijn er veel positieve reacties om de ontwikkeling beperkt te houden tot het schoolgebouw. 
Kritische kanttekeningen waren er ook bij buren die graag een plan met meer visie willen voor het hele 
gebied omdat er meerdere gebouwen leegkomen (o.a. kerk tegenover de school komt leeg). Andere 
aandachtspunten zijn mogelijke geur- en geluidshinder die ervaren kan worden van de nabij gelegen 
slager en bakker en zorgen over de parkeerdruk. 
 
 
 
 

 


